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Jyväskylässä    28.1.2020 
 
KELJONKANKAAN KOULUYHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS   
 
1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Johanna Kainulainen avasi kokouksen klo 17.39 
Kokouspaikkana oli Keljonkankaan koulun opettajainhuone. 
 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Todettiin läsnäolijat. 
 
 

Anna Jokela 1A x Mirva Takkinen (vj) 1A  - Ville Kiljunen 1B x 

Henriikka Lahtinen 2A x Matleena Ullner 2D, 4B - Iina Alho 3A x 

Aino Meriläinen 3B - Marja Riikonen 3C - Taina Ikonen 4C x 

Mirka Matilainen 4D x Paula-Maaria Itäniemi 5A - Johanna Kainulainen 5B x 

Susanna Riekkinen (vj) 5C x Ari Karjalainen 5D, 6A x Laura Poikolainen (vj) 6B - 

Päivi Moisio 6C x Matti Rautiainen (vj) 6C x   

Anna-Sofia Seppä (vj) -  Helena Peltokangas (vj) x Marja Hänninen-Helin - 

V= vierailija  vj= varajäsen 

3. Kokouksen asialista 
Kokouksen asialistaan lisättiin kohtaan META asiat Salivuoron terveiset, Toiminnallinen 
vanhempainilta ja OHR:n terveiset. Koska rehtori ei paikalla, päätettiin poistaa kohta Rehtorin 
terveiset kevätlukukaudelle.  
 
4. Edellisen kokouksen (161) pöytäkirjan vahvistaminen  
Edellisen kokouksen pöytäkirja vahvistettiin. 
 
5. Varojen käyttö 
Kouluyhdistys haki aluehallintovirastolta erityisavustusta lasten ja nuorten kerhotoiminnan 
järjestämiseen. Toiminnan omarahoitusosuus on 1200 euroa, johon kouluyhdistyksen tulee varata 
varoja. 
 
Hakemuksia saapunut kolme. 
 
Päätettiin myöntää 100e bassovahvistimen ja 100e maalien ja teippien hankintaan. 
Jos oppilaskunnalla on käyttämättömiä varoja, niin niitä tulisi kohdentaa näihin hankintoihin. 
Lukudiplomijuhlan jäätelöt ja kirjapalkinnot luokkatasoittain kustannetaan. 
 
Seuraavassa kokouksessa päätimme keskustella Discon järjestämisestä varainhankintamielessä. 
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6. Sisäilma-asiat ja terveyskysely 
17.2. kokoontuu kaupungin sisäilmastotyöryhmä, johon pyritään saamaan edustaja paikalle. 
Kokouksen tarkka aika selvitetään ja edustaja päätetään myöhemmin. 
Opetustoimen palvelujohtaja Tuija Rasinen on vastannut yhteydenottoomme, mutta asiamme ei 
sen kummemmin edennyt. 
 
7. Kysely kuudesluokkalaisten vapaa-ajan toimintatoiveista 
Joulukuun kokouksessa keskustelimme yleisellä tasolla lastemme vapaa-ajasta ja Keljonkankaan 
vapaa-ajanmahdollisuuksista. 
 
Oppilaskuntaa lähestytään selvityksen toteuttajana ja Matti ja Johanna lähtevät tapaamaan 
oppilaskuntaa vielä ennen seuraavaa kokousta ja käynnistämään aihetta. 
 
8. META 
Salivuoron terveiset 
Vuorolla on käynyt hyvin harrastajia. Emme kuitenkaan lähde keräämään osallistumismaksuja 
tässä vaiheessa.  
Avainhenkilöitä tarvitaan jatkossa lisää ja siksi WhatsApp-rinkiä suurennetaan. 
Toiminnallinen vanhempainilta 
Koulu on tyytyväinen edellisten vuosien toiminnallisiin vanhempainiltoihin.  
OKL:n järjestämä toiminnallinen vanh.ilta ”koulun valtaus” 5.-6. luokille toteutuu maaliskuussa 
viikolla 13. 
Käytiin keskustelua toiminnallisesta vanhempainillasta ja terveiset menevät opettajille.   
OHR:n terveiset 
Olemme saaneet vanhempainfoorumilta hyvää palautetta Jyväskylässä ainutlaatuisesta 
oppilashuoltotyöryhmätoiminnastamme. 
 
9. Seuraava kokous 
Päätettiin pitää seuraava kokous tiistaina 10.3. klo 17.30. 
 
10. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.59. 
 
 

______________________ _______________________ 

Johanna Kainulainen  Ville Kiljunen 
Puheenjohtaja  Sihteeri 


